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Z A P I S N IK 

 

25. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova, održane 23. svibnja 2019. godine u 

Vijećnici  broj 1 Gradskog vijeća Grada Valpova, M. Gupca 32. 

 

 Sjednica je počela sa radom u  17:00 sati.    

 

Sjednici su nazočni sljedeći vijećnici: Zdravko Ćorić, Marijan Mandić, Vitomir 

Matoković, Stanislav Milošević, Zoran Pavošević, Dejan Pisačić, Jozo Piškorjanac,  Marko 

Tomoković, Tihomir Tomić, Igor Uranjek i Željko Varžić. 

 

Ne nazočni vijećnici: Ivana Bagarić, Jozo Bogdanović, Kristina Čamagajevac, 

Dubravko Kučinac, Zoran Pepić i Miroslav Šmit. 

 

Ostali nazočni: Matko Šutalo, gradonačelnik, Ana Brajnović, zamjenica 

gradonačelnika, Zvonko Barišić, tajnik Grada, Marko Vuksanić, pročelnik Upravnog odjela 

za gospodarstvo i društvene djelatnosti, Oliver Vazdar, pročelnik Službe za financije i 

proračun, Goran Šimić, v.d. pročelnika Upravnog odjela za komunalne i stambene 

djelatnosti, Zvonko Kajunić, viši stručni suradnik za lokalnu samoupravu, Vanja Miličević, 

direktor VPC, Milutin Narančić, Katarina Šikić (Živi zid), Ines Brezovac, novinarka HRV, 

Monika Đogaš, novinarka Gradskog radia Belišće.  

  

Zapisnik na sjednici vodi Tonka Bartulović-Franković, djelatnica Gradske uprave. 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik Gradskog vijeća Dejan Pisačić, pozdravio sve 

nazočne, utvrđuje da je nazočno 11 vijećnika. Uz poziv za sjednicu dostavljen je i prijedlog 

dnevnog reda. Predsjednik poziva nazočne, ukoliko imaju prijedloga za izmjenu i dopunu 

predloženog dnevnog reda, da ih podnesu. Budući da drugih prijedloga nije bilo, predsjednik 

stavlja na glasovanje prijedlog dnevnog reda. Nakon provedenog glasovanja, vijećnici su 

usvojili jednoglasno (11 glasova ZA) ovaj 

 

d n e v n i   r e d 

 

 1. Usvajanje zapisnika 23. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova. 

 2. Suglasnost – provedba ulaganja na području Grada Valpova za izradu projektne 

      dokumentacije i provedbu izgradnje nerazvrstane ceste u Kolodvorskoj ulici i ulici 

      Braće Radića u Šagu, prema uvjetima iz operacije 7.2.2. Ruralnog razvoja. 

 3. Pitanja i prijedlozi. 
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Prelazi se na rad prema usvojenom dnevnom redu. 

 

TOČKA 1. USVAJANJE ZAPISNIKA 23. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  

       GRADA VALPOVA 

 

Predsjednik konstatira, nakon izjašnjavanja članova Gradskog vijeća da je zapisnik 

23. sjednice jednoglasno usvojen (11 glasova ZA). 

 

TOČKA 2. SUGLASNOST - PROVEDBA ULAGANJA NA PODRUČJU GRADA 

        VALPOVA ZA IZRADU PROJEKTNE DOKUMENTACIJE I PROVEDBU 

        IZGRADNJE NERAZVRSTANE CESTE U KOLODVORSKOJ ULICI I ULICI 

        BRAĆE RADIĆA U ŠAGU, PREMA UVJETIMA IZ OPERACIJE 7.2.2. 

        RURALNOG RAZVOJA 

 

 Vanja Miličević - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

 Predsjednik otvara raspravu. U raspravi sudjeluju: Jozo Piškorjanac i Zdravko Ćorić. 

 

Jozo Piškorjanac 

- apsolutno podržavam ovakve projekte, da se ta realizacija napravi što brže, i dokaz je naš 

današnji dolazak u ovim okolnostima kada je to potrebno, da eliminiramo ono što je išlo s 

onim letkom, da smo mi protiv projekata, ovdje je dokaz da smo mi uvijek za sve projekte, i da 

ćemo uvijek biti za sve projekte, govorim u svoje ime, ali vjerujem da su takvog mišljenja i 

ostali gradski vijećnici, tako da želim ovo naglasiti zbog novinara, ovo je dokaz da sam ja 

apsolutno za projekte, i apsolutno treba iskoristiti sve što se može, kada su u pitanju 

sufinanciranja, pa tako i županije. Koristim ovu prigodu, s obzirom da nema gospodina Joze 

Bogdanovića danas ovdje, da zahvalim svima onima koji su učinili sve što je trebalo učiniti 

da se konačno potpiše ugovor, koji je potpisao, vidio sam na Valpovštini info naš tajnik za 

konačnu obnovu i rekonstrukciju Doma u Nardu, također želim zahvaliti naravno i Vladi RH, 

gosp. ministru Tolušiću, ali uistinu od srca sam zbog toga sretan, s obzirom da znam koliko 

dugo se o tom projektu priča, koliko dugo se na tome radi i koliko je puno truda uloženo i od 

gosp. Joze Bogdanovića, koji je upoznat sa svakim detaljem, pa naravno do svih onih ljudi 

koji su dali svoj doprinos, kako i bivši gradonačelnik, i uprava, tako želim dati potporu i 

sadašnjem gradonačelniku u realizaciji tog projekta. Na nama je svima da kako ovaj projekat 

zbog kojeg smo danas tu, tako i za sve ostale da završimo, realiziramo i sve one projekte koji 

su pred nama.  

 

Zdravko Ćortić 

- ovdje su troškovi navedeni samo za dokumentaciju, a nemaju ukupni troškovi koliko će 

koštati, pa me zanima da li je napravljen izračun koliko će ukupno ova dva projekta koštati? 

 

Vanja Miličević 

- dao je dodatno pojašnjenje na upit vijećnika Zdravka Ćorića. 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da vijećnici  jednoglasno (11 

glasova ZA) daju suglasnost. 
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TOČKA 3. PITANJA I PRIJEDLOZI 

 

Zvonko Barišić  

- samo da pojasnim, Ustanova za kulturne djelatnosti je nositelj ovog projekta u Nardu, ja 

sam ne ispred Grada, gradonačelnik je taj koji zastupa Grad, kao vršitelj dužnosti ravnatelja 

Ustanove potpisao taj ugovor, a tamo me je zatekla vijest da je Ustanova dobitnik županijske 

nagrade za najbolji kulturni projekt u 2018. godini, prema njihovim riječima nije bilo 

konkurencije u odnosu na taj naš projekt koji smo radili sa Državnim arhivom, Muzejom 

Slavonije i Muzejom likovne umjetnosti, ne da nije bilo konkurenata, bilo je konkurenata, ali 

je ovaj projekt ocijenjen kao izvanserijski, 31. svibnja 2019. godine će biti uručenje nagrade, 

Grad je bio predlagatelj. 

 

………. 

 

Budući se više nitko nije javio za riječ pod ovom točkom dnevnog reda, predsjednik 

Gradskog vijeća Grada Valpova zaključuje rad sjednice u 17,10 sati. 

 

 

………. 

 

      ZAPISNIČAR:               TAJNIK GRADA:              PREDSJEDNIK 

                 GRADSKOG VIJEĆA: 

 

Tonka Bartulović-F.       Zvonko Barišić, dipl. iur.           Dejan Pisačić, prof. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 


